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Sted: Samlingspunktet Skæring 
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Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (18. juni) 
2. Nyt fra trafik 
3. Nyt fra Natur og Miljø 
4. Nyt fra formanden 
5. Nyt fra kassereren 
6. Kommunikation, hjemmeside 
7. Evt. 

 

 
1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
Godkendt 

2) Nyt fra trafik, herunder tidsplan og action for hvordan vi fastholder momentum med kommunen. 
Besøg af rådmand + teknisk udvalg i november? 
Der ønskes et møde med et eller flere medlemmer af teknisk udvalg indenfor den næste måned. 
Refleksioner fra vejvandringen er sendt ud til rådmand, teknisk udvalg, samt andre med interesse. 
Der er rettet henvendelse til rådmandens sekretær angående dato for ny vejvandring. 
Der bør inviteres åbent i Facebook gruppen til møde i trafikudvalget, så flere kan deltage. 
Der sker jævnligt forbedringer i området. P.t. graves der op ved piratstien. Forhåbentligt med bedre 
belægning efterfølgende. 

3) Nyt fra natur og miljø – skulle vi indgå i et fællesskab med de øvrige fællesråd angående kysterosion 
 - Grøn kile 
Børge indsender klager angående ødelæggelser af naturområder i Skæring. 
Argumenterne for, hvorfor Skæring ikke er med i betragtning til kommunens vand og naturpark projekt 
er dels, at der ikke er grundvand, der kræver beskyttelse, samt at Skæring ikke ligger i den ring om 
Aarhus, man ønsker at gøre grønnere. Det undersøges derfor om der er andre naturprojekter, Skæring 
kan komme i betragtning til. 
Kommunen ønsker til gengæld at udtage områder i Skæring/Egå til solceller 
Hvis man skal opnå noget i forhold til erosion, bør det gøres i et samarbejde på tværs af fællesrådene 
Risskov, Egå og Skødstrup (Studstrup). 

4) Nyt fra formanden 
- samarbejdsaftale mellem fællesrådene og kommunen 



Der arbejdes på en samarbejdsaftale mellem fællesrådene og Aarhus kommune, men der er 
udfordringer i forhold til, hvordan man med sådan en aftale gør fællesrådene repræsentative. 
 
Som en del af Aarhus festuge var der et arrangement på Rådhuspladsen, hvor der blev fortalt om 
fællesrådene i Aarhus. 
- andet nyt i mailboxen 
intet nyt siden sidst 
- høstfesten evaluering 
Super godt arrangement og en god måde at komme i dialog med folk i Skæring. Det var et godt besøgt 
arrangement. 

5) Nyt fra kassereren 
Vi har fået kommunalt tilskud på 10.000,- 

6) Nyt fra kommunikation, herunder hjemmesiden 
- manglende opdatering af bestyrelsen på hjemmesiden 

7) Evt herunder Børge på Messenger 
- det udskydes at få Børge på Messenger 

 


